
REFERAT FRA STYREMØTE 5. JUNI 1998 
 
Til stede:  Jan Aasen, Arne Thomassen, Arne Malm Wangberg, Ingeborg Harder,  

Kirsti Mollatt, Ole K. Sara, Svein Aage Jensen, Vigdis Moen og Helge 
Stanghelle (pkt 4) 

 
Fritatt:  Administrasjonen 
Forfall:  Rolf Borge, Einar Andreassen 
 
Referent:  Jan Aasen 
 
 
1. Inn- og utmeldinger 
Ingen 
 
2. Referater 
Referat fra forrige styremøte godkjent uten endringer 
 
3. AU og Presidentskapet siden sist 
Ingen spesielle saker å refere 
 
4. Gjennomgang av opplegget for Bridgetinget 

• Arne Malm Wangberg og Kirsti Mollatt utgjør fullmaktskomite (førstnevnte er 
leder) 

• Helge Stanghelle foreslås av styret som ordstyrer 
• Opplegget for gruppeoppgaver og styrets rolle i disse ble gjennomgått 

 
1. Tilleggsforslag til Bridgetinget vedr. revidert budsjett 1998 

• Siden revidert budsjett for 1998 ble utarbeidet har det oppstått vesentlige avvik i 
nettoresultatet for seriemesterskapet åpen klasse og dameklasse. Avvikene skyldes 
økte refunderte reiseutgifter og arrangementskostnader, i størrelsesorden kr 175.000 
for åpen klasse og 25.000 for dameklassen. 

• Vedtak: Styret fremmer tilleggsforslag for Bridgetinget 1998 vedr. korrigeringer i 
revidert budsjett 1998 med kr 200.000, med følgende fordeling: 

 
Pkt Budsjettpost Budsjettendring Nytt budsjett 1998 
2.2 SM åpen Reduseres 175.000 Overskudd 75.000 
2.7 SM damer Reduseres 25.000 Underskudd 60.000 
5.1 Rekruttering Reduseres 50.000 270.000 
5.10 Prosjekter Reduseres 30.000 90.000 
5.11 Opplæring Reduseres 20.000 55.000 
7 Årsresultat Reduseres 100.000 1.081.000 
 



 
6. Forslag fra Oslo bridgekrets om hederstegn til Knut Koppang (pkt 6 unntatt 

offentlighet) 
 
Styret vurderer kandidaten som særdeles fortjent til hederstegnet. Ut fra vanlig praksis har 

vedtak om tildeling skjedd i god tid før utdelingen på Bridgetinget, for at kandidaten skal 
få rimelig tid på seg for å delta under utdelingen. Hederstegnet henger høyt og tildelingen 
skal skje med verdighet med mottakerens tilstedeværelse. 

 
Vedtak: Styret realitetsbehandler ikke forslaget pga manglende tid til saksforberedelse 

og manglende mulighet til å invitere mottakeren. Saken vil bli tatt opp i forbindelse 
med neste ordinære Bridgeting. 

 
 
Øvrige saker ble utsatt til senere møter: 

 

• Gjennomgang av spørreundersøkelsen 
• Revisjon av NM-systemet 
• Kontorets bemanning 


